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"Laatste knelpunten biobrandstoffen
weggewerkt"
nieuws

Federaal minister van Leefmilieu Bruno Tobback heeft maandag met de regionale
landbouwministers overlegd over de productie van biobrandstoffen. Volgens Tobback zijn
de laatste knelpunten over het koninklijk besluit inzake de biobrandstoffen uit de weg
geruimd, zo deelde hij na afloop mee.
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Federaal minister van Leefmilieu Bruno Tobback heeft maandag met de regionale
landbouwministers overlegd over de productie van biobrandstoffen. Volgens Tobback zijn de laatste
knelpunten over het koninklijk besluit inzake de biobrandstoffen uit de weg geruimd, zo deelde hij
na afloop mee.
Tobback heeft een KB klaar dat de Europese richtlijn over de stimulering van biobrandstoffen in
Belgische regelgeving vertaalt. Biobrandstoffen zijn niet enkel belangrijk om de Kyoto-norm te
halen, het biedt onze Belgische landbouwers ook de kans om energiegewassen te telen nu de
Europese subsidies voor bijvoorbeeld suikerbieten worden afgebouwd, aldus Tobback.
Hij is heel tevreden dat ook de gewesten werk willen maken van de biobrandstoffen. Volgens de
minister is er maandag een overlegkader uitgewerkt dat het moet mogelijk maken dat het hele
wettelijke kader nog vóór de zomer rond is. "Deze eensgezinde houding sterkt mij in de overtuiging
dat we nog dit jaar biodiesel kunnen tanken", aldus de minister.
Voor de productie van biobrandstoffen heeft hij alvast de steun van Vlaams minister-president en
minister van Landbouw Yves Leterme, die al herhaaldelijk een lans voor biobrandstoffen heeft
gebroken. Via biobrandstoffen voor auto's vindt de boer immers een nieuwe afzetmarkt.
Leterme heeft al verschillende malen aangekondigd dat er aan enkele voorwaarden moet worden
voldaan om ermee te kunnen beginnen: de accijnzen op biobrandstoffen moeten op nul worden
gezet, de markt moet worden afgeschermd tegen biobrandstoffen uit het buitenland en de sector
moet verplicht worden bio-ethanol en biodiesel met bestaande brandstoffen te vermengen.
Volgens Tobback hebben de verschillende ministers maandag ook van gedachten gewisseld over de
mogelijkheid om Europese subsidies aan te wenden voor de suikerbietenteelt die is bedoeld voor
biobrandstoffen.
Lees ook: geVILT: Tankt Vlaanderen straks koolzaadolie?

http://www.vilt.be/gevilt/detail.phtml?id=738
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